
Ik ben Erik Schuurman. 
Ik spreek namens N.V.V regio Salland. 
Wij hebben een paar korte punten op papier gezet die voor ons nog niet helemaal duidelijk zijn. 
Zo vinden wij, net zoals de vorige spreker dat er meer producten in de mestvergisting installaties 
moeten. Ook van elders, dit  in verband met het rendabel maken. ( zie lijst overheid ) 
 
Ook vestiging van andere bedrijvigheid mag geen belemmering zijn voor onze bestaande bedrijven. 
Hoe wil men dit gaan invullen? 
 
Ook geeft men geen duidelijkheid over bouwblok grootte huidige intensieve veehouderij en nieuw 
vesting van bedrijven. 
Volgens ons zal dit na 3 ha. moeten gaan in de aangewezen gebieden. 
 
“Bedrijfsontwikkeling niet beklemmend” staat er, maar hoe zal het gaan als straks de bedrijven 
getoetst moeten worden aan de omgeving voor de IPPC- richtlijn. 
 
Ook is voor ons niet helemaal duidelijk wat men verstaat onder voorkeursregeling voor bedrijven uit 
eigen gemeente? 
 
Er wordt wel behoorlijk ingezet op verbreding, maar de meeste agrariërs zijn volgens ons  
meer gebaat bij specialisering. 
Dit waren onze opmerkingen / onduidelijkheden wat betreft de plattelandsvisie.    


